
 
 

 
 
 
 
 
 
 

GÜNAHTAN KAÇMAK 
 

Esselamu Aleykum ve Rahmetullah 
Eûzübillâhimine’ş-şeytâni’r-racim, Bismillâhirrahmânirrahim. 

Vesselatu Vesselamu ala Resulina Muhammedin Seyyidul evvelin vel ahirin. 
Medet Ya Resulullah, Medet ya Sadat-ı Ashab-ı Resulullah, Medet ya Meşayihina, 

Şeyh Abdullah Dağıstani, Şeyh Muhammed Nazım el Hakkani, destur. 
Tarikatuna’s sohbe vel hayru fi’l cemiyya. 

Allah Azze ve Celle “Günahtan kaçın” diyor, insanlar da günahın içine gidiyor, 
içine içine gidiyor, günahın her türlüsünü yapıyorlar. Allah Azze ve Celle ne için 
“Bunlardan kaçın!” diyor? Çünkü sonunda helak olacaklar. Ona gidenler, o işleri yapanlar 
helak olacak. Peygamber Efendimiz (s.a.v.)’in hadisi var: “Yedi tane helak edici şey, günah 
var, onlardan kaçının.” diyor.  

İnsan savaşın içinde durur mu? Durmaz. Bir şey patlasın, bir kurşun sıkılsın, nasıl 
kaçacağını bilemez. Ne kadar kalabalık olursa olsun, bakarsın, hemen hepsi kaçmaya 
başlarlar, canlarını kurtarmak için var güçleriyle kaçarlar. Günahtan kaçmak daha evladır, 
ondan daha fazla kaçmak lazım çünkü ahirette helak olursun. Dünyada kendini kazançlı 
zannetsen bile sonunda senin helakin olur, bir defa daha kazanacak halin kalmaz.  

Onun için günah gördün mü üstüne üstüne gitme, oradan kaçmaya bak, canını 
kurtar. Esas canını kurtarmak odur. Allah hepimize günahtan uzak olmamızı nasip etsin 
inşallah. Allah yardım etsin, şanstır bu da. Bazen insan bilmeden helake gider, bilerek de 
gider. Çoğu zaten bilmiyor, bir şey zannediyorlar, kazanç zannediyorlar, hâlbuki zarara 
girmiş oluyorlar, helake gitmiş oluyorlar. 

  
Ve Min Allahu Tevfik  
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